
 

 

ACTA DE SESSIÓ DEL PLE ORDINARI DE 14 DE MAIG DE 2020 DE 

L’AJUNTAMENT DE SANT MARTÍ DE CENTELLES 

 

 

 

Identificació de la sessió: 

 

 

Sessió núm.:           3/2020 

Dia:                           14 de maig de 2020 

Caràcter:           ordinari 

Lloc:            Sala d’actes 

Hora:            19 h 

 

 

Hi assisteixen: 

 

Sra. Núria Roca i Carrasco, alcaldessa  

Sr.   Josep Llobera i Llimargas, regidor, primer tinent d’alcalde 

Sr.   Luis Francisco Espada Roman, regidor, tercer tinent d’alcalde 

Sra. Magdala Jaumandreu Solaní, regidora 

Sr.   Lluís Sallés Farràs, regidor 

Sr.   Xavier Serrat i Sellabona, regidor 

Sra. M. Rosa Jiménez Camacho, regidora 

Sr.   Josep M. Codina Morell, regidor 

 

Sra. M. Cristina Aliguer i Miró, secretària de la Corporació 

 

Excusen assistència: 

 

Sr.   Jaume Roca i Carrasco, regidor,  segon tinent d’alcalde  

 

 

ORDRE DEL DIA  

 
1.- Aprovació acta anterior (2/2020)  

2.- Derogació ordenança taxa per a la instal·lació taules i cadires  

3.- Decrets de l’alcaldia  

4.- Donar compte gestió ajuntament crisi sanitària Covid-19 2020  

5.- Precs i preguntes 

 

1.- Aprovació acta anterior (2/2020).  

El Sr. Xavier Serrat comenta que la seva intervenció en precs i preguntes va ser més 

llarga i no s’ha recollit a l’acta. Vol que consti que va dir que, des de que va obrir, el bar 
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del Poble, va estar endollat 4 o 5 anys a la farola pública de davant de l’establiment i 

tothom ho sabia i a l’establiment hi anaven alguns membres de l’ajuntament d’aquell 

mandat. 

 

La Sra. Jiménez comenta que ella al demanar informació sobre determinats habitatges 

o terrenys també va demanar com estava la parcel·la del C. Estació,14. 

 

Fetes aquestes esmenes l’acta es aprovada per unanimitat. 

 

 

2.- Derogació Ordenança taxa per a la instal·lació taules i cadires.  

Vist que el Reial Decret 463/2020, de 14 de març, es va declarar l’estat d’alarma per a 

la gestió de la situació de crisis sanitària ocasionada pel COVID-19. 

Atès que aquesta situació d’alarma ha representat el tancament d’establiments 

comercials restauració i altres. 

Atès que l’ajuntament vol ajudar en la recuperació econòmica dels establiments de 

restauració i bars que han hagut de suspendre la seva activitat i que disposen de 

terrassa i cadires a la via pública. 

Atès que l’ajuntament considera un ajut, dins les seves competències, el procedir al no  

cobrament, aquest any, de la taxa per ocupació de la via pública amb taules i cadires. 

Vista l’Ordenança fiscal reguladora de la taxa per l’ocupació de terrenys d’ús públic amb 

taules i cadires amb finalitat lucrativa, que en la seva disposició final disposa que 

continuarà vigent mentre no s’acordi la seves modificació o derogació. 

Atès l’establert als articles 15 a 20 i 57 del text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 

Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març.  

El Ple per unanimitat de tots els regidors presents ACORDÀ: 

Primer.- Aprovar provisionalment la derogació de l’Ordenança fiscal núm. 23, 

reguladora de la taxa per ocupació de terrenys d’ús públic amb taules i cadires amb 

finalitat lucrativa. 

Segon.- Exposar al públic, en el tauler d’anuncis de l’ajuntament i a la web municipal 

l’anterior acord provisional, així com el text de l’ordenança derogada, durant el termini 

de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la publicació de l’anunci 

d’exposició en el Butlletí Oficial de la Província, per tal que les persones interessades 

puguin examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. 

Tercer.-Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat  

reclamacions, els acords adoptats restaran definitivament aprovats, sense necessitat de 

nou acord. 

 

L’alcaldessa Núria Roca, comenta que aquesta mesura és per ajudar en el possible als 

bars i restaurants del poble. 
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La Sra. Jiménez pregunta quan lloc ocuparà la terrassa del bar La Tasca. La Sra. Roca 

li contesta que mentre duri la norma de només utilitzar el 50% de l’aforament li deixaran 

ocupar una plaça més d’aparcament però quan acabi la limitació del 50% tornarà a la 

ocupació habitual de dues places. 

 

3.- Decrets de l’alcaldia  

 

L’alcaldessa, Sra. Núria Roca, en compliment de l’establert a l’article 42 del Reglament 

d’Organització i funcionament de règim jurídic de les entitats locals aprovat pel Reial  

Decret 2568/1986, de 28 de novembre, dona compte de les resolucions núm. 33/2020                   

a 65/2020. 

En relació als decrets el Sr. Serrat, pregunta pel Decret núm.65, sobre un tancament 

d’una finca al C. Alzines. L’alcaldessa li aclareix que es tracta d’un requeriment a un veí  

per tal de que ajusti el tancament a la normativa vigent. 

 

El Sr. Serrat comenta que les factures de Créixer Junts (Decret núm. 63)  són molt 

elevades i si es paguen ara que la llar d’infants es tancada i no presten el servei. 

L’alcaldessa diu que si, es paga despeses generals i un 30% dels sou de les 

treballadores que estan en ERTO. Quan finalitzi aquesta situació es farà un estudi de 

l’estat de comptes amb l’empresa. 

 

El Sr. Serrat comenta que li ha agradat veure que en el Decret núm. 62, d’atorgament 

de llicència urbanística a un veí es posi com a condició que es garanteixi la conservació 

d’unes alzines. Considera que els arbres son patrimoni de tots. 

 

El Sr. Serrat, també s’interessa, per les obres de manteniment dels camins inclosos en 

el PPI.(Decret núm. 54). L’alcaldessa li contesta que la Diputació cada any atorga una  

subvenció, per arranjar camins necessaris per passar els bombers  en cas d’incendi 

forestal. 

 

El Sr. Serrat pregunta per el Decret núm. 37, d’aprovació de la factura del Sr. Jordi 

Raulet, d’adquisició d’instruments musicals. El regidor, Sr Josep Llobera  l’informa que 

és per fer la batucada. Aquests instruments es deixaran a un grup musical del municipi 

a canvi que facin 4 actuacions al municipi. Es farà un conveni que regularà les condicions 

de préstec dels instruments. 
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Finalment el Sr. Serrat i en relació al Decret  núm. 33 d’aprovació d’incoació d’expedients 

sancionadors per multes de trànsit, pregunta si l’ajuntament ha imposat multes per 

incompliment de les normes imposades arran de la crisi sanitària del Covid 19. 

 

L’alcaldessa li contesta que no, s’han fet advertiments  per part dels vigilants municipals 

quan s’han vist conductes no apropiades. 

 

En relació a les actes de la Junta de Govern del mes de febrer i març d’enguany, en 

relació a l’acta de febrer i a les subvencions municipals any 2020, pregunta a quins 

entitats culturals i esportives es donen subvencions. 

 

L’alcaldessa li contesta que en la sessió de la Junta de Govern de febrer es va aprovar  

la convocatòria de subvencions, ara estem en període de que les entitats les demanin  

la subvenció després s’estudia cada cas, i en un altra sessió de la Junta de Govern 

s’adopta l’acord d’atorgament. 

 

El Sr. Serrat comenta que li ha fet gràcia quan ha vist la factura corresponent  a una 

armilla antibales pels vigilants i que espera que la portin. L’alcaldessa li contesta que  si 

que la porten. El Sr. Llobera comenta que malgrat siguin vigilants ells, moltes vegades, 

actuen en primera instància fins que no arriben els mossos. 

 

El Sr. Serrat  pregunta pel pressupost AATT Associats & Ramon Soler S.L.. L’alcaldessa 

li contesta que correspon al perit que ha de fer la taxació dels solars  del C. Nou, 61 i 

63, on ara aparquen els cotxes, perquè els propietaris el volen vendre i l’ajuntament 

estaria interessat en adquirir-los per mantenir aquest espai com aparcament ja que el 

carrer Nou ho necessita.  

 

Finalment el Sr. Serrat considera cars els honoraris de l’arquitecta municipal pels 

projectes que se li encarregant. L’alcaldessa diu que s’apliquen els honoraris del col·legi 

d’arquitectes. 

 

En relació a l’acta del mes de març el Sr. Serrat manifesta que ha sumat les factures de 

la Mancomunitat la Plana i sumen gairebé 16.000€. Ho troba molt car. Comenta que tant 

al Consell Comarcal com a la mancomunitat hi ha molta gent treballant i cobrant. 

 

El Sr. Llobera  li contesta que ell es repassa totes les factures i  que són correctes. 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 9

G
TJ

XX
7J

N
R

K7
JK

R
67

N
7W

D
2C

62
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//s
an

tm
ar

tid
ec

en
te

lle
s.

ea
dm

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 4
 d

e 
6 



 

L’alcaldessa informa que en Serveis Socials, Sant Marti es el tercer poble en número 

d’usuaris d’aquest servei. 

 

El Sr. Serrat pregunta per la depuradora de Les Comes. La Sra. Roca li contesta que 

últimament el Consell Comarcal estava interessat en la depuradora. Però l’ajuntament   

té un conveni amb el Consorci del Besos Tordera  per la redacció del projecte tècnic de 

la depuradora  que sembla que s’iniciarà aviat.   

 

El Sr. Serrat diu que aquest mes les factures de la Mancomunitat importen 8.000€ i 

pregunta quan es paga cada mes. Troba exagerat el que s’ha pagat aquests dos mesos. 

 

La Sra. Roca  li contesta que fer el servei de recollida d’escombraries surt car ja que 

s’han de comprar camions especials, contractar al menys tres persones, suplències,  

baixes... 

 

Algun ajuntament ho ha mirat per realitzar el servei el mateix ajuntament i han vist que 

surt més car que el servei de la Mancomunitat. 

 

El Sr Llobera  fa notar que es un servei de recollida gairebé diari i que cada vegada hi 

ha més veïns. 

 

El Ple es dona per assabentat. 

 

4.- Donar compte gestió ajuntament crisi sanitària Covid-19 2020  

 

L’alcaldessa  comenta com actuacions més assenyalades les següents: 

a) Van haver voluntaris per ajudar a la gent gran, i persones vulnerables en la 

compra, anar a la farmàcia, etc... 

b) Netejar i desinfectar els carrers 

c) Posposar el pagament dels tributs municipals dels veïns, IBI, escombraries, 

guals, clavegueram. 

d) Es va fer una carta d’agraïment als nens del municipi pel seu comportament 

exemplar durant el confinament. 

 

La Sra. Jiménez  pregunta si s’ha netejat l’escola. L’alcaldessa li contesta que fins ara 

no es podia entrar a l’escola. La regidora, Sra. Jaumandreu informa que es pot entrar 

des de dimarts passat. 
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La Sra. Jiménez s’interessa com es farà el proper curs i pels espais desdoblats. 

L’alcaldessa li contesta que ara es faran les preinscripcions, després el departament 

d’Educació decidirà com ho fa i ja informarà. 

  

La Sra. Jaumandreu manifesta que  tothom esta a la expectativa. 

 

El  Ple es dona per assabentat. 

 

5.- Precs i preguntes : 

 

a) La Sra. Jiménez ensenya unes fotos als regidors sobre l’estat deplorable de la finca 

d’un veí i l’alcaldessa comenta que ho passarà a Serveis Socials. 

 

b) El Sr. Serrat  comenta que no té les actes del Ple i Juntes de Govern signades des 

de novembre i les va demanar. L’alcaldessa li diu que les tindrà amb promptitud. 

 

c) El Sr. Serrat pregunta per la comissió de coordinació que es reuneix una vegada al 

mes i hi formen part tots els regidors amb delegacions i  demana si s’estenen actes de 

les reunions. Si es així també les voldria. L’alcaldessa li contesta que no es fan actes i 

que la secretaria no hi assisteix. 

 

d) La Sra. Jiménez s’interessa per la carpa de l’estació. L’alcaldessa li contesta que els 

vigilants hi passen més sovint. 

 

e) El regidor, Sr. Codina, diu  que un veí del C. Cadenes, 7 ha posat al balcó una antena 

de grans dimensions. L’alcaldessa li contesta que ja ho dirà als Serveis de Vigilància de 

l’ajuntament. 

 

I no havent més assumptes que tractar l’alcaldessa aixeca la sessió a les  20,40h. En 

dono fe. 
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